
PROLHANÝ KRIMINÁLNÍK, ŠVÁB RAKUŠAN
OPĚT VEŘEJNĚ VYHROŽUJE. VÝZVA
PŘIJATA, ŠVÁBE, OKAMŽITĚ ODSTUP!
- CZ24 News | 20. července 2022

ČESKO: Prounijní šváb Vít Rakušan a jeho nově budovaný ideově správně směrovaný útvar
proti terorismu, extremismu a kybernetické kriminalitě si našel snadný cíl ve skupině lidí,
kteří v Brně odstranili ukrajinskou vlajku z jezdecké sochy markraběte Jošta.

Rakušan se stále jasně nevyjádřil ke kauze Dozimetr své strany STAN, jejíž významní představitelé
čelí aktuálně vážnému podezření z dlouholeté korupce a organizovaného zločinu. Přitom by
odhalené skutečnosti měly automaticky vést k jeho okamžité rezignaci z postu ministra vnitra.
Namísto toho uráží jiné, a označuje je za bandu proruských švábů.

“Ten mnou nově založený protiteroristický a protiextremistický útvar má mj. i za úkol
zabránit podobným excesům, jaký se stal v Brně. Je nepřípustné, aby banda proruských
švábů dehonestovala symbol okupovaného státu. NCOZ ztotožní všechny účastníky a
bude je nadále sledovat…“
Vít Rakušan, ministr vnitra ČR

Vyjádření ministra Rakušana na Twitteru:

1/3 S bojem proti terorismu,extremismu a kybernetické kriminalitě to myslíme vážně.
Jsem rád,že policie připravila vznik nové elitní jednotky,která se těmhle velmi aktuálním
hrozbám bude naplno věnovat. https://t.co/X6LeW14CMq

— Vít Rakušan (@Vit_Rakusan) July 9, 2022

Velmi brzy reagovala otevřeným dopisem advokátka Jana
Zwyrtek Hamplová.
Tento vámi založený útvar a vaše výroky jsou hrubou urážkou lidí, kteří narozdíl od vás nahoře jsou
dnes reprezentanty národní hrdosti. Váš výrok o dalším sledování těchto lidí (!!!) a jejich hrubé
urážky (!!!) podrobíme s kolegy v ProLibertate právní analýze, a poskytneme těm lidem veškerou
právní pomoc v obraně proti vám.

Uvědomte si rovněž, že jste předsedou strany, jejíž významní představitelé čelí aktuálně vážnému
podezření z dlouholeté korupce a organizovaného zločinu, a k tomu nám naopak vaše jasné vyjádření
zcela schází. Namísto toho urážíte jiné.

Také by bylo dobré, než pronesete podobné věty, abyste se rozhlédl – nesedíte v hospodě čtvrté
cenové skupiny, ale jste, probůh (!!), ministr vnitra…
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Jím byste ovšem z důvodu střetu zájmů už dávno neměl být. Ale pokud jím zatím jste, dbejte toho,
aby nebyly dehonestovány symboly našeho státu a nebyli diskriminováni čeští občané. Protože právě
proto tam mimo jiné jste, pokud vám to prozatím nikdo neřekl.

Je neuvěřitelné, že něco podobného si vůbec dovolujete vůči občanům své země vyslovit…
ODSTUPTE.

Tento text odejde v pondělí formou osobního dopisu k rukám ministra Rakušana jako reakce na
citovaný výrok. Nemohu jinak.

Bezprostřední reakci si nenechal ujít ani právník Jindřich
Rajchl.

Challenge accepted, švábe!

Naprosto netuším, proč by měl ten slavný nový útvar monitorovat lidi, kteří se nedopustili žádného
trestného činu. A ještě za mnohem skandálnější považuji to, jak je možné, že se tady ministr vnitra
otevřeně přiznává, že přímo úkoluje určitý policejní útvar, nadto s evidentně politickým zadáním.

Takže, pane ministře:
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1) jsem připraven obhajovat ty, kteří budou protiprávně obviněni ze spáchání jakéhokoliv trestného
činu.

2) pokud je kauza aktuálně policií vyšetřovaná, pak jediný, kdo je oprávněn sdělovat jakékoliv
informace o průběhu vyšetřování je tiskový mluvčí NCOZ. Pokud jste si ty informace vyžádal, pak
jste zcela evidentně porušil zákon. Pokud jste tuto jednotku přímo zaúkoloval, tak se dokonce jedná o
trestný čin zneužití pravomoci úřední osoby.

3) pokud máte informace z tohoto živého spisu, kde máme záruku, že jste si nevyžádal informace ze
spisu v kauze Hlubuček a nesnažíte se zadávat politicky motivované úkoly i v této věci?

Seberte poslední kousek cti, pokud vám ještě alespoň nějaká zbyla, a zachovejte se jako
muž! Máte kliku, že žijeme u nás a ne v Japonsku. Tam byste měl spáchat seppuku – v
našich končinách byste měl vystačit s demisí.

Podruhé jste se totiž přiznal k naprosto neetickému jednání.

Poprvé to bylo před pár týdny, když jste řekl, že jste se zasadil, aby Hlubuček nebyl jedničkou na
kandidátce – ergo jste přiznal, že jste o jeho problematických aktivitách byl zpraven. Jinak byste
neměl důvod jej tímto způsobem degradovat.

Nemáte prostě ve své funkci co dělat – a proto Vás veřejně vyzývám, abyste z ní odstoupil!

Jindřich Rajchl následně doplnil své vyjádření i s odkazem na
minulost.
Když jsem si včera přečetl otevřený dopis Jany Zwyrtek Hamplové adresovaný Vítu Rakušanovi, tak
jsem si uvědomil, že i já mám něco na srdci, co bych mu rád sdělil. A tak jsem si řekl, že mu takový
liebesbrief napíšu i já, byť z trochu jiného úhlu pohledu. Takže tady je:

Pane ministře vnitra,

Tímto svým přípisem bych se chtěl vyjádřit k Vašim skandálním vyjádřením ve vztahu k zásahu
Policie ČR při odstranění ukrajinské vlajky ze sochy Jošta Lucemburského v Brně. Ano, přirozeně
mám na mysli Vaše slova o ruských švábech a o tom, že byli účastníci oné akce ztotožněni a budou
tím jeho novým speciálním útvarem pro boj s politickými oponenty sledováni.
Nechám teď stranou fakt, že s ohledem na kauzu Hlubuček byste v normálně fungující zemi neměl v
křesle ministra vnitra už dávno co pohledávat. A nebudu se věnovat ani otázce značné
problematičnosti ohledně zákonnosti ztotožnění a dalšího sledování osob, jež se nedopustily žádného
trestného činu ani přestupku (přesto, že tato skutečnost už opravdu těžce zavání politickými procesy
z padesátých let). Dovolím si napsat takové malé zamyšlení nad Vámi použitým termínem „proruský
šváb“.

Ač jsem na onom „souboji o Jošta“ nebyl osobně v Brně přítomen, tak konstatuji, že jednak s
Moravany, kteří touto formou vyjádřili svůj nesouhlas s až dětinsky hloupým rozhodnutím starostky
jejich metropole, plně souzním, a jednak jsem byl tímto termínem už sám několikrát v diskusích
označen, a proto bych Vám rád touto cestou vysvětlil, jak hluboce se při jeho použití mýlíte.

Víte, pane ministře, můj táta mě vychovával v tvrdě protiruském duchu. Nesnášel SSSR. Radoval se
jako malé dítě pokaždé, když jsme „Rusáky“ alespoň symbolicky porazili v hokeji, a nadával jako
špaček při každém blahořečení soudruhů z Moskvy v naší státní televizi.



Nicméně snad ještě víc než ty „Rusáky“ nesnášel české a slovenské „komunisty“, kteří vedli naši
zemi. Všechny ty Husáky, Štrougaly, Biľaky a další soudruhy, jež považoval za nejnižší formu života
na naší planetě. Nejednou mi řekl, že mi pomůže, ať udělám průšvih, jaký udělám, ale že vstup do
KSČ by mi nikdy v životě neodpustil.

Současně mě ale také učil kritickému myšlení a utváření si vlastního názoru na politické události u
nás doma i ve světě. Brzo jsem proto pochopil, že ta nenávist vůči SSSR není dána tím, že jsou to
prostě Rusáci, nýbrž tím, že se jedná o subjekt, jenž omezuje naši suverenitu a svébytnost. Jenž
potlačuje naše práva a svobody, zavádí cenzuru médií a neštítí se vyhazovat lidi z práce a ze školy
pro jejich odlišný politický názor, přičemž ty nejodbojnější z oponentů neváhá zavřít do vězení. Jenž
díky členství v RVHP ničí naši ekonomiku a diktuje nám, co smíme a nesmíme vyrábět, a
prostřednictvím Varšavské smlouvy šíří protiamerickou propagandu a snaží se nás vmanévrovat do
konfliktu se západním světem.

Stejně tak ony komunisty v čele našeho státu nesnášel prostě proto, že reprezentovali tuto
pomýlenou ideologii, nýbrž proto, že se jednalo o zrádce a kolaboranty našeho národa, kteří se
propůjčili k tomu, aby vykonávali vůli onoho sovětského impéria a neštítili se pronásledovat a
kriminalizovat vlastní občany jen proto, aby se zavděčili soudruhům z Moskvy.

Právě proto jsem dnes schopen spolehlivě rozpoznat, že jsme se po 30 letech dostali do velmi
podobné situace. Jen se takzvaně „otočil vítr“.

Nemohu nevidět, že znovu dochází k oklešťování naši suverenity a svrchovanosti. Že jsou
znovu ve jménu vyššího dobra potlačovány naše práva a svobody. Že se opět roztáčí kola
cenzury a blokují se nepohodlná média. Že jsou lidé znovu vyhazování ze zaměstnání a ze
škol jen proto, že mají odvahu nahlas vyslovit to, co si většina ostatních jen v duchu myslí.
Že jsou zde opět sledováni a kriminalizováni ti, kteří se provinili pouze tím, že se postavili
na odpor tomuto prohnilému režimu a dávají to otevřeně najevo. Že nám zde už opět někdo
ničí naši ekonomiku a využívá ji jako svou kolonii pro obohacování „srdce impéria“. A
znovu slyšíme z našich médií dnes a denně štvavou propagandu, jejímž cílem je zatáhnout
nás do války, kterou naši občané nechtějí a která nemá s naší zemí nic společného.

A že se zde opět vylíhli novodobí soudruzi, kteří neváhají pro zajištění svých osobních požitků a
uspokojení svého ega kolaborovat s touto velmocí a postavit se proti vlastním občanům jen proto,
aby poslušně splnili zadání soudruhů z centra říše.

Kdyby se můj táta dožil dneška, tak by tyto paralely rozpoznal na první pohled. Okamžitě by postřehl,
že současná forma EU se chová stejně jako tehdejší SSSR a že Vy jste stejný typ servilního
kolaboranta, jako byl Lubomír Štrougal. A proto by Vámi opovrhoval stejně tak, jako Vámi opovrhuji
já.

A pokud odpůrci tehdejšího režimu, kteří bojovali za náš národ a jeho občany, byli nazýváni „agenty
západního imperialismu“, pak není divu, že ti dnešní jsou pro změnu nálepkováni jako „proruští
švábové“. Použitím tohoto termínu jste jen a pouze dokázal, že nejste o nic lepší než předlistopadoví
soudruhové.

Stejně jako oni nesnášíte ty, kteří jsou ochotni se postavit na obranu své země a bez ohledu na
následky se za ni bít. To proto, že jim závidíte to, že Vy sám takovou odvahu nemáte.

Pokud Vás tato nenávist dohnala až k použití onoho pejorativního označení pro všechny takto
smýšlející lidi termínem „proruský šváb“, pak se k této skupině osob rád hlásím i já.



Nejsme švábové už vůbec ne proruští. Jen milujeme Českou republiku a Vy proti tomu nemůžete
postavit žádný reálný argument. Proto Vám nezbývá než se nás snažit pomlouvat a dehonestovat.

Kdybych tento dopis adresoval čestnému muži, tak bych jej na tomto místě vyzval k
odstoupení. Vy ovšem žádnou čest nemáte, a proto si tuto výzvu ušetřím. Omezím se na
prosté konstatování, že tenhle souboj nemůžete vyhrát. Vlastně už jste prohrál – jen o
tom ještě nevíte.

Otázkou už totiž není „zda“, ale pouze „kdy“ tahle Vaše nepovedená eskapáda na postu, na němž jste
se nikdy neměl ocitnout, skončí. Pro dobro této země doufám, že k tomu dojde dříve než později.

P.S: S Jakubem Šťastným, jenž vylezl na sochu Jošta, jsem již ve spojení. Nenaplnil žádnou skutkovou
podstatu jakéhokoliv trestného činu, a tudíž neexistuje jediný důvod, proč by měl být stíhán. Pokud
to svým poskokům ve Vaší slavné nové divizi nařídíte, tak se postarám, aby z toho byl pořádný
ohňostroj – to Vám mohu slíbit.

Petra Rédová, která se akce zúčastnila, má v názoru jasno.
Před více , jak týdnem jsem se účastnila akce, kdy jsme řekli dost , sundali UA vlajku a dali naší . Pan
Rakušan nás nazval šváby, které hodlá ztotožnit. Ztotožnila jsem se mu sama.

Moravské pozdravení, pane Rakušane,

Cíleně nepíši „Vážený”,neboť si Vás nevážím a nepoužívám slovo ministře, protože Vás za svého
ministra vnitra nepovažuji, ba naopak.

Dovoluji si citovat Vaše slova

„Ten mnou nově založený protiteroristický a protiextremistický útvar má mj. i za úkol zabránit
podobným excesům, jaký se stal v Brně. Je nepřípustné, aby banda proruských švábů dehonestovala
symbol okupovaného státu. NCOZ ztotožní všechny účastníky a bude je nadále sledovat…“

Vaše slova jsou výsledkem namyšlené arogance obyčejného učitele, který by měl vrátit diplom,
protože nejen zapomněl historii, ale zapomněl, jakou vlajku má jeho vlastní země. Není se pak čemu
divit, že to naše školství vypadá, jak vypadá, pokud ho reprezentují lidé, jako Vy.

Nepovažuji se za švába a už vůbec ne proruského. Nemám problém se Vám ztotožnit, protože na
rozdíl od Vás vím, kam patřím, kdo jsem a neschovávám se za ministerské křeslo, na které Vy
nepatříte a věřím, že už to většina Čechů pochopila. Moc dobře víte, že důvěru jste ztratil a stal jste
se jedním z nejvíce nenáviděných mužů současné vlády. Místo, abyste využil politiku ve prospěch
lidí, zneužil jste ji v manipulace, lži a rozkrádání našeho státu. Měl byste okamžitě odstoupit spolu se
svými zkorumpovanými kolegy a neschovávat se za alibismus, v podobě výmluv proruských věcí,
švábů apod.

Jediné šváby, které vidím, jsou ti, kteří se pohybují v poslanecké sněmovně. Tam bych doporučovala
poslat deratizační tým, a nebo tým, který jste vytvořil, abyste odvedl pozornost jinam.
Onu osudnou neděli jsem byla na místě, kde jsme sundali UA vlajku a dali tam moravskou orlici.
Pokud jste zapomněl, jak vypadá znak, doporučuji Google, rád napoví. Nic ruského na této akci
nebylo. To jen lid, který jste podvedl, řekl dost. Chcete-li někoho stíhat, otočte se do zrcadla,
následně ke své straně. Tam bych doporučila začít.



Co se týká lidí na akci, byli tam zdravotníci, umělci, běžní lidé, ale i důchodci. A všichni měli více
odvahy a rozumu než Vy, kdy budete mít. A pokud bych se měla ztotožnit, abych ušetřila peníze
daňových poplatníků, které Vy vyvedete zase jinam, tímto tak činím. Pracuji v profesi zdravotníka
přes 20 let. Pečuji o lidi různých národností a vždy se snažíme o maximum, tedy zachránit život a dát
příbuzným naději, že se jejich milovaní uzdraví. Nerozlišujeme statusy pacientů a všem poskytujeme
stejnou péči!

Za své praxe jsem zažila už mnoho, ale Vy jste exemplární složení vlády, které jde proti svému lidu,
okrádá ho na úkor jiné menšiny. Zatímco Českému občanu je odmítnuta pomoc s doporučením, aby
prodal auto, nebo požádal rodiče. Občanům Ukrajiny se dá vše a nikdo neřeší, že si přijeli s třemi
pasy ,v luxusním voze a válečnou zónu neviděli ani z rychlíku.
Pokud zde někdo zaslouží stíhat, je to tahle vláda, která se dopustila vlastizrady a denně dokazuje, že
se neštítí ničeho. Můžu Vás ujistit, že Vaše zastrašování na nás neplatí a nikdo se Vás nebojí. Bez
svého křesla byste byl nikdo. Vy jste selhal na celé čáře.

Jako maminka, manželka, kamarádka, občan této země, budu i nadále bránit naši zemi před lidmi,
jako jste Vy. Před lidmi, kteří zapomněli, kdo jsou, kam patří.

Projela jsem několik zemí v rámci EU, nikde není taková posedlost po UA vlajkách, nikde
nerozkrádají stát na úkor svých občanů. Pomáhat se má vždy z nadbytku, nikoliv z nedostatku a
chudoby, do které nás SPOLU dostalo. Vaše heslo“ spolu dáme Česko dohromady „se změnilo v
realitu „spolu zničíme a rozkrademe Česko.

Pokud Vás přestal bavit náš lid, nelíbí se Vám, co vybudovali naši předkové a ztratil jste hodnoty,
které z Vás dělaly našeho občana, doporučuji obrátit se na UA ambasádu. Věřím, že Vám najdou
vhodnější bydlení na jejich území. Určitě bych Vám doporučila přestat používat telefon, nootebook a
všechny přidružené věci, neboť jsou „made in China“ a jak známo, Čína je velkým podporovatelem
Ruska. V opačném případě mlčte a přestaňte urážet lidi, kterým, Vy, nesaháte ani po kotníky.

Z brněnské metropole, se vztyčenou hlavou, lvím srdcem a českou odvahou
Ztotožněná Petra F. Rédová, zdravotní sestra specialistka

Kauza Dozimetr v kostce!
Podívejte se na souhrn toho podstatného v případu, který hýbe politikou:

 

ZDROJ
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